

Moritz Brinkmann

Kreditsicherheiten an beweglichen Sachen und Forderungen

Eine materiell-, insolvenz- und kollisionsrechtliche Studie des Rechts der Mobiliarsicherheiten vor dem Hintergrund internationaler und europäischer Entwicklungen

[Security Rights in Movable Property. A Study of the Law of Secured Transactions from the Perspectives of Substantive Law, Insolvency Law and Private International Law against the Backdrop of International and European Developments.]

Published in German.

The law of secured transactions is particularly significant in times when it is becoming more difficult for companies to obtain credit. Moritz Brinkmann studies the extent to which German law is able to meet the challenges it is facing and describes alternative models which exist on a national and a European level.

Moritz Brinkmann Geboren 1972; Studium der Rechtswissenschaft in Hamburg und Heidelberg; 2002 Promotion; 2002/03 Masterstudium an der McGill Universität, Montreal; 2009 Habilitation; seit 2010 Professor für Bürgerliches Recht, deutsches und europäisches Zivilverfahrensrecht sowie Insolvenzrecht an der Universität Bonn.



2011. XXV, 555 pages. JusPriv 156

ISBN 978-3-16-151233-9

DOI 10.1628/978-3-16-151233-9

eBook PDF 149,00 €

ISBN 978-3-16-150379-5

cloth 149,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/kreditsicherheiten-an-beweglichen-sachen-und-forderungen-9783161512339?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104